
 
Van: Tweede Kamer fractie D66 <d66@tweedekamer.nl> 
Verzonden: woensdag 29 januari 2020 11:10 
Aan: Gemeenteraad 
Onderwerp: Re: aangenomen motie Gemeente Goirle over CETA-verdrag 
(KMM2613256V92582L0KM)  

  

Geachte mevrouw/meneer,  

   

Veel dank voor uw mail, en dank u voor het delen van uw zorgen over CETA. Ik waardeer het 

altijd zeer wanneer mensen de moeite nemen om mij te berichten en hun standpunt te delen. 

Op deze manier scherpt dat mijn eigen standpuntbepaling en kan ik u mijn afweging 

meegeven.  

   

CETA leeft. En er leven veel zorgen over het handelsverdrag tussen de EU en Canada. Er 

doen ook veel spookverhalen de ronde. Over voedselveiligheid bijvoorbeeld, of over 

vermeende negatieve impact op het milieu.  

   

Ik heb de totstandkoming van dit verdrag kritisch gevolgd.  

   

Wat D66 betreft is internationale handel onmisbaar voor de Nederlandse economie en 

welvaart. Via dit soort verdragen zorgen we ervoor dat producten moeten voldoen aan de 

strenge Europese standaarden. Bovendien is vastgelegd dat die standaarden niet omlaag 

kunnen. Als belangrijk handelsblok kan de EU de internationale standaarden bepalen en 

zorgen dat ook andere landen ze toepassen. Ook moeten de partijen de afspraken uit het 

klimaatakkoord van Parijs naleven en uitvoeren. Daar houden we elkaar aan, en dit is dan ook 

een belangrijk punt waar ik de minister van Buitenlandse Handel en 

Ontwikkelingssamenwerking in het debat op zal bevragen.  

   

Juist door samen te werken met een van onze belangrijkste progressieve partners in de wereld, 

Canada, kunnen we afspraken maken op milieugebied. Het levert banen en welvaart op, en 

biedt enorme kansen voor het Nederlandse bedrijfsleven. Wat ik ook belangrijk vind, is dat 

Canada een vooruitstrevende duurzaamheidsagenda heeft, en een vurig pleitbezorger is van de 

klimaatafspraken uit het akkoord van Parijs. Dat is een partner waarmee ik wereldwijd de 

standaard wil zetten.  

   

Bij de totstandkoming van CETA is niet over één nacht ijs gegaan. Er is vanaf 2009 lang, 

intensief en zorgvuldig overlegd, ook met maatschappelijke organisaties. Ook is het 

onderwerp van uitgebreide democratische besluitvorming. Het akkoord is inmiddels 

goedgekeurd door het Europees Parlement en binnenkort nemen de Eerste en Tweede Kamer 

een besluit hierover.  

   

Zoals u van mij mag verwachten, blijf ik dit onderwerp nauwgezet volgen, en blijf ik kritisch 

kijken naar de uitvoering.  

   

Vriendelijke groet,  

Achraf Bouali  

   

D66 Tweede Kamerlid  

Portefeuilles Buitenlandse Handel; Ontwikkelingssamenwerking; Prostitutie & Mensenhandel  



 

   

   

 

 

Original Message Follows: ------------------------  

Geachte fracties van de Tweede Kamer der Staten-Generaal,    

     

De gemeenteraad van Goirle heeft op 3 december 2019 bijgaande motie vastgesteld. De raad 

van Goirle roept u op om niet akkoord te gaan met het CETA-verdrag in de huidige vorm.    

Voor de overwegingen die de raad daarbij heeft gehad, verwijs ik u naar de motie die als 

bijlage is toegevoegd.    

     

                                   

Met vriendelijke groet,     

     

     

     

     

Berry van ’t Westeinde,    

Griffier Gemeente Goirle.    

         

     

 


